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Přátelé,

je mi nesmírnou ctí, že tato odvážná žena na straně slušných lidí, která bude žalovat ministra
zdravotnictví Adama Vojtěcha a předsedu lékařské komory Milana Kubka, odpověděla na pár mých
skromných dotazů, a kteréžto odpovědi si nyní můžete přečíst i vy všichni.

Veřejnost pohybující se na Vašem Facebooku či na Vašem blogu Vás velmi dobře zná jako bojovnici
za naše rychle okrajované svobody – svobodu dýchat, svobodu žít bez omezení, nyní už pomalu i
svobodu pracovat.

Zkuste se ale představit čtenářům, kteří vás zatím neznají – kdo jste?

To jste mne trochu zaskočila. A tak zkusím to. Jsem normální žena, máma dvou dcer, a měla jsem k
tomu to štěstí, že jsem se mohla, a to i díky listopadu 89, plně realizovat v oboru právo, které se mi
stalo osudem…

Věnuji se právu veřejnému včetně práva ústavního, a kariéru advokátky jsem začala shodou okolností
právě výhrou u Ústavního soudu, tuším v roce 2000, což mi dodalo profesní sebevědomí…

Pro mé občanské postoje je důležité, že jsem zažila listopad 89 a dobu před ním na vlastní kůži, a
proto jsem velmi citlivá na to, když nám chce někdo opět diktovat nesmysly z pozice moci, a brát
nám těžce vydobyté svobody. A tak, jak jsem ve svém oboru zastánce vysoké míry svobody
samosprávy, kterou často bráním rovněž proti státu, tak kategoricky odmítám zneužívání
zákonodárné moci vůči občanům naší země. Je to pro mne otázka principu.

Ptají se mne dnes lidé, zda se nebojím hovořit takto otevřeně. Na to odpovídám, že když jsem se
nebála stoupnout na pódia v listopadu 89, když na nás mohli naběhnout policajti, nevidím důvod,
proč bych se bála dnes, navíc se zkušenostmi, které jsem za ty roky nabyla. V civilním životě jsem
úplně obyčejná „holka“ – píšu poezii, háčkuju, tvořím si zahradu – mírně snad vybočuji tím, že mám i
zbrojní průkaz.

Před pěti lety jsem ovdověla, manžel byl kardiak, a tato ztráta byla mnohem horší zkouška, než jakou
zažívám teď. A tak, jako jsem se tehdy opřela o rodinu a přátele, dělám to i teď. Oni mne nedají.

Proti covidovým opatřením se vymezilo už dost osob ve veřejném dění, mezi nimi nově i
několik slavných tenistů. Jak je na tom ale okruh Vašich kolegů advokátů a právníků?
Spolupracujete i s nimi za návrat k normálnímu životu? Popište, co to je institut Pro
Libertate. 

Spolupracuji nejen s kolegy advokáty, ale také s lékaři a řadou dalších lidí kolem Zdravého fóra i
mimo něj, se sportovci, a umělci, a hodně mne nabíjí reakce lidí napříč republikou, které mne
utvrzují v tom, že to, co děláme, má smysl.

Žijeme nyní bohužel v covidtotalitě, kdy o covid už vůbec nejde.  Ten je pouze zneužíván k tomu, aby
se naprosto bez racionálního důvodu týraly děti ve školách, lidé ničili nesmyslnými opatřeními,
vytvářejí se zcela bezprecedentně lepší a horší „covidrasy“, a já to považuji nejen za protizákonné a
protiústavní, ale za ubohé, trapné a nemorální. Popíráme všechny principy právního státu, a nejen to.
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V těchto dnech vyšlo najevo, že je zde celou dobu politické rozhodnutí lidi, zasažené covidem, v první
fázi neléčit, i když léky tu jsou. Tedy to, že se dostávají do nemocnic, je z velké většiny z tohoto
důvodu. Rozhodnutí dělit obyvatelstvo na očkované a neočkované je též jen politické, nikoli
medicínské, což říkají lékařské kapacity, protože z medicínského hlediska není dnes mezi
očkovanými a neočkovanými žádný rozdíl.

Očkovaný i neočkovaný může onemocnět, očkovaný i neočkovaný může vir roznášet, jedinou výhodou
pro očkované by mělo být, že je vakcína ochrání před těžkým průběhem nemoci. Nicméně ani to
nemusí platit, protože ani nemocný očkovaný nedostane v případě nemoci včas léky, protože pánové
nahoře si to nepřejí. Pokud to ještě někdo nepochopil, skutečně žijeme už v částečné totalitě, kdy se
zneužívá politické moci v tak neuvěřitelném rozsahu, že kdyby vstal Václav Havel z mrtvých, zavelel
by k novému listopadu.

Na svém profilu jste napsala, že budete žalovat ministra zdravotnictví Adama Vojtěcha.
Prosím, vyjádřete se – za co konkrétně a co od procesu očekáváte?

Nejen Adama Vojtěcha, ale také předsedu lékařské komory Milana Kubka. Za jejich lživé nebo
urážlivé výroky, které se mne jako občana této země hluboce dotýkají. Udělám to prostě za všechny
ostatní, které tito dva pánové opakovaně hrubě urážejí a vyvolávají vůči nim až nenávist. Milan
Kubek tím, že označil opakovaně osoby, které se nechtějí očkovat, za hlupáky, Adam Vojtěch dnes
prohlásil, že se dnes jedná o pandemii neočkovaných.

Co od toho očekávám… Velice ráda bych jako žalobkyně a advokátka v jedné osobě dostala možnost
oba pány vyslechnout, tedy klást jim u soudu otázky, zejména jak k těmto svým chytrým závěrům
došli. Nicméně reálně předpokládám, že budou zbabělci, a nechají to jen na svých advokátech,
protože se výslechu budou bát jak čert kříže.  Což mne opravdu mrzí, protože novináře a veřejnost
by to jistě pobavilo, a ráda bych si jako ten “hloupý” občan vyzkoušela, zda moje kdysi změřené IQ
152, na ně bude stačit (úsměv).

V každém případě budu chtít po obou pánech omluvu. A i když to bude omluva mé osobě, budu ji
chápat jako omluvu všem slušným lidem v této zemi, kteří se dopustili toho “zločinu”, že uvěřili, že
dobrovolné očkování je skutečně dobrovolné.

A konečně, co mohou dělat obyčejní občané sami, aby pomohli zlepšit situaci? Existuje
něco, co byste nám chtěla v těchto těžkých dobách doporučit či vzkázat?

Občany naší krásné země uprostřed Evropy bych chtěla požádat, aby nepřistupovali na hru těch
nahoře, kterou v nás chtějí vyvolávat vzájemnou nenávist. Očkovaní a neočkovaní musí držet spolu, a
první věcí, kterou by měli společně a důrazně žádat vysvětlit od všech dosavadních ministrů a od
vlády jako celku, proč byla a je lidem s příznaky covidu odpírána léčba, která reálně existuje, a proč
bylo a je tak závažně ohrožováno jejich zdraví. Jednoduchá otázka, ale patrně bude velmi složitá
odpověď. Pak bych si přála, aby naši občané, a to jak očkovaní, tak neočkovaní, ruku v ruce, trvali na
okamžitém návratu normálních poměrů, což znamená začít s covidem nakládat jako s jinou nemocí,
tedy léčit nemocné (což se zatím trestuhodně neděje!), a neničit životy zdravých lidí skandálními
opatřeními.

Skandální jsou proto, že jsou to pouze politická, nikoli medicínská rozhodnutí. Ostatně aktuální
opatření je už u soudu, a uvidíme, jak obstojí. A ještě poznámka závěrem. Umím si představit, co by
se dělo se zastupiteli obcí, měst a krajů, kdyby během pár měsíců přijali tolik protizákonných a
protiústavních vyhlášek, kolik jich stihli vydat ministři zdravotnictví od jara. Jak to, že tu máme
takový dvojí metr? Obce a města dusí za každou hloupost, a sami chrlí toto?
Tedy spojme se, a to neuvěřitelné, co se tu děje, ihned zarazme.



Politikové totiž ustoupí jediné věci – veřejnému mínění. Tak jim řekněme nahlas, co si myslíme o tom,
že nám rok a půl zatajovali a nadále zatajují možnost včasné léčby covidu u našich praktických
lékařů!  Podle mého názoru, který budu s kolegy diskutovat, by za to neléčení očkovaných i
neočkovaných v prvním stadiu nemoci měl někdo stanout před soudem. Nemůžeme se divit, že lidé
končí v nemocnicích, a často na JIP, když nedostali včas své léky. Ne proto, že o tom rozhodli
praktičtí lékaři, ale že o tom rozhodli politikové. Nevím, zda nám dochází, co je v této větě obsaženo
za hrůzu.

Dojít by nám to už všem konečně mělo.

Děkuji, paní Hamplová!
Autor Monika Hrabáková
Zdroj: FB Moniky Hrabákové


